
Referat til Bruger-og Pårørenderådsmøde på Ældrecenter Sydvest 

Mandag den 26. februar 2024 kl. 13.30-15:00  
 

 

Medlemmer: 
 Agnethe Ratleff, John Hansen, Kaj Alfast Henriksen, 

Ellen Margrethe Krabbe, Charlotte Hammer, Inge 

Lindstrøm, Birgitte Dehn, Sofie Berthelsen, Annette 

Elsberg 

Fraværende: Kaj A Henriksen, Inge Lindstrøm (suppl. Bjarne Knudsen) 

Referent: Annette Bergmann 

  

 

Dagsorden Referat 

1. Valg af ordstyrer 

 

Ellen Margrethe 

2. Orientering fra 

ledelsen 

Regnskabet for  2023 kom ud med et underskud på 1 mio på 

grund af vikar i 2023. Det har være svært at besætte ledige 

stillinger i forår og sommer.  

2024 ser bedre ud her de første måneder. Vi mangler at 

besætte 2 aftenvagtsstillinger. Der arbejdes på dette. Vi får 

to dagvagter tilbage fra barsel her i foråret. 

 

Slut marts skal der være ny valg. Beboer- og pårørende rådet 

skal udvides og gerne med ekstra beboer og en pårørende. 

Information sendes rundt til borgere og pårørende. 

 

Birgitte på pension 1.5.2024. efter 8 år på Ældrecentercenter 

Sydvestvej. 

Receptionen for Birgitte holdes 30.4.2024 kl. 14.00 og der 

følger yderligere info snarest. 

 

Der er endnu ikke søgt ny leder. Men der vil komme 

orientering snart omkring processen. 

Det er besluttet at der kommer nyt pårørendemøde i april. 

snarest efter valg. 

3. Orientering fra 

køkkenet 

Efter køkkensammenlægningen for et år siden har Annette  

stadig er fokus på at få de rette ansatte, og få det to 

køkkener til at arbejde sammen. Køkken på Dalvangen og 

Hvissinge er meget slidt. Hvissinge/Dalvang skal renoveres 

løbende. Master Planen som blev gennemgået ved Karen 

Dinesen ved tidligere lejlighed i bruger-pårørenderådet er 



stadig i proces og forhåbentlig indenfor de næste 2 år vil 

der være en afklaring på ”det fremtidige køkken”.  

 

Ny ernæringsassistent skal ansættes. 

  

Lige nu er der fokus på at få lavet en god og hyggelig 

påskefrokost som afholdes 20. marts på ældrecentrene.   

 

 

4. Orientering fra 

Seniorrådet 

Bjarne Knudsen: De laver mange høringssvar da de er tæt 

på politikkerne og inddrages i rådgivning af politikkerne.  

 

Seniorrådet holder møde med politikerne og mener de 

bliver hørt. 

 

Pensionist bladet Egen som ikke er udkommet et stykke tid 

vil igen blive udarbejdet. Der er ny redaktør og bladet er 

igen på trappen og skulle fremover komme 4 gange årligt.  

Alle på 60+ får blad i postkassen.  

5. Høringssvar 

a. BPR  

b. Tilsynsrapport 

Ældrecenter SV 

c. Tilsynsrapport Den 

kommunale 

køkkenorganisation 

 

 

Birgitte: punkt B:  

Henviser til side 5. Vurdering ser rigtig fin ud med 4 

og 5.  

Der er to punkter  omkring mad, måltider, 

kommunikation, adfærd er det vurderet til 3. Dette er 

der taget hånd om. 

Rengøringen (praktisk hjælp) Det er Glostrup 

ejendomme der styre det.  

Birgitte vil sende rengørings info til medlemmer 

omkring beboers hjem med i referatet. 

Daglig  

 

Omkring høringssvar: Er der Nogle ting til 

politikerne? Er der nogle bemærkninger ?  

Der skrives svar at tilsyns rapport er til efterretning og 

er drøftet omkring det der skabte spørgsmål. 

 

Annette: punkt C 

Rapport slået sammen Hvissinge,Dalvangen. 

Vurdering: ser fin ud 

Anbefalingen : hvad skal den beboer spise og måske 

være visuelt. 

Kosten til småt spisende, der er altid desserter 

Der er rammer som skal overholdes og dem arbejdes 

der på løbende. 



Generelt godt at de 4 medarbejdere som blev 

interviewet svarede det samme meget 

tilfredsstillende. 

 

Omkring høringssvar: Er der Nogle ting til 

politikerne? Er der nogle bemærkninger ?  

Der skrives svar at tilsyns rapporterne tages til 

efterretning og er drøftet omkring det der skabte 

spørgsmål. Det ønskes at der skrives: der er ingen 

bemærkninger til rapporterne. 

 

 

 

 

  

6. Eventuelt Charlotte: Spørger ind til frisør og stole i aktivitetsrum: 

Må de bruges af frisør udefra? Nej desværre og der er 

ikke lokaliteter til stede til at have frisør og  

fodbehandlere. Det skal foregå i egen bolig. 

Frisører har haft lejet lokaler på Hvissinge og 

Dalvangen. Men generelt skal borgere selv bestille til 

boligen eller ude.  

Ellen Margrethe: Kan man få omsorgs tandpleje: ja de 

kan komme i boligen hvis der er brug for mindre 

tandbehandlinger. Ved større indgreb kan man 

komme på deres klinik. 

Man kan blive visiteret til ordningen hvis man ikke selv 

er i stand til at benytte «egen» tandlæge. 

 

7. Næste møde 

 

Birgitte melder ud efter det officielle valg og regner med der 

holdes nyt pårørende rådsmøde i april. 

 


